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Z Á P I S N I C A 

zo zasadnutia Komisie sociálnych vecí a  verejného poriadku Mestského 

zastupiteľstva v Trenčíne konaného dňa 04. 10.2017 

 

 

 

Prítomní:  podľa prezenčnej listiny 

 

Prítomní členovia: p. Eva Struhárová, Bc. Eduard Filo,  Dr. Jozef Hrubo,  

                                 Mgr. Jana Pondušová, JUDr. Martin Smolka 

 

Neprítomný:         Martin Barčák 

 

 

P R O G R A M:   

                

1. Otvorenie a schválenie programu 

 

2. Predĺženie nájomných zmlúv 

Predkladá: Mgr. Vladimíra Halienková 

 

3. Pridelenie  uvoľneného 4-izbového  bytu na ulici K. Šmidkeho 2650/14 v Trenčíne 

Predkladá: Mgr. Vladimíra Halienková 

 

4. Rôzne 

 

5. Záver 

 

 

K bodu č. 1  
Otvorenie a schválenie programu 

 

       Zasadnutie komisie viedla predsedníčka komisie pani Struhárová. V úvode privítala 

prítomných a oboznámila ich s programom komisie. Navrhla  zmenu v poradí jednotlivých 

bodov . Bod 3 sa presunie  a bude prerokovávaný ako bod 2., po ňom bude prerokovaný bod 

4. rôzne ako bod č.3,  ako posledný sa prerokuje bod 2. Predĺženie nájomných zmlúv.  

 

        Komisia jednohlasne odsúhlasila zmenu program zasadnutia komisie. 

 

Komisia odsúhlasila program zasadnutia: 

 

Za: 4                    Proti: 0                 Zdržal sa : 0 
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K bodu č. 2  
Pridelenie  uvoľneného 4-izbového  bytu na ulici K. Šmidkeho 2650/14 v Trenčíne 

Predkladá: Mgr. Vladimíra Halienková 

 

               Na KSV a VP bola pozvaná p. Fireková. Pani Fireková spolu s rodinou je 

nájomníčkou   jednoizbového  mestského bytu a žiada o výmenu  jednoizbového bytu za 

štvorizbový.  

 

p. Struhárová: pani Fireková, máme tu  vašu žiadosť o výmenu bytu. Teraz užívate 

jednoizbový byt a ste tam 5 členná rodina. Vy máte podpísanú nájomnú zmluvu na dobu 

neurčitú. Mali ste vysoký nedoplatok na komunálnom odpade, ktorý ste teraz uhradili.  

p. Fireková: táto situácia vznikla, keď sme boli s manželom nezamestnaní a máme tri deti. 

Situácia sa zmenila. Sme obaja  zamestnaní a všetko platíme .  

p. Struhárová. Predvolali sme Vás hlavne kvôli nedoplatku za komunálny odpad. Prax je taká, 

že nepredlžujeme nájomnú zmluvu, alebo neprideľujeme byt, keď má občan podlžnosti voči 

mestu. Ste si vedomá , že náklady na užívanie bytu budú omnoho vyššie  ako máte teraz a 

pridelenie štvor- izbového bytu  bude iba na dobu určitú a to na jeden rok  ?  

p. Fireková: Súhlasím. 

 

 

UZNESENIE č. 237 

Komisia počtom hlasov 4 za, zo 4 prítomných členov komisie odporúča vyhovieť 

žiadosti Martiny Firekovej o výmenu 1-izbového bytu č. 21 na ul. Gen. M. R. Štefánika 

383/65 vo vlastníctve mesta Trenčín za 4-izbový byt č. 18 na ul. K. Šmidkeho 2650/14 vo 

vlastníctve mesta Trenčín na dobu určitú – 1 rok, s účinnosťou odo dňa nasledujúceho po 

dni v ktorom bude zmluva zverejnená  

do 30.11.2018. 

Odôvodnenie: 

 Nájomný byt bol nadobudnutý na základe dotácie poskytnutej Ministerstvom dopravy, 

výstavby a regionálneho rozvoja Slovenskej republiky v zmysle zákona č. 261/2011 Z.z. 

o poskytovaní dotácií na obstaranie náhradných nájomných bytov a v súlade s §14 zákona č. 

260/2011 Z.z. o ukončení a spôsobe usporiadania niektorých nájomných vzťahov k bytom 

a o doplnení zákona Národnej rady Slovenskej republiky č. 18/1996 Z.z. o cenách v znení 

neskorších predpisov prechádza predmetný byt do pôsobnosti zákona č. 443/2010 Z.z. 
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o dotáciách na rozvoj bývania a o sociálnom bývaní, ktorý sa v § 22 ods. 3, 4 a 5 zaoberá 

podmienkami a rozsahom poskytovania sociálneho bývania v byte.  

Uvedený žiadateľ, ktorý žiada o uzatvorenie nájomnej zmluvy o nájme bytu: 

- spĺňa finančné kritérium, t.j. mesačný príjem nájomcu, neprevyšuje trojnásobok životného 

minima. 

Spoločnými užívateľmi bytu budú: 

- manžel Ján Firek,  

- dcéra Kristína Mitášová,  

- syn Marek Mitáš,  

- dcéra Simona Fireková,  

 

 

K bodu č. 3 
Rôzne  

 

      Počas bodu rôzne sa KSV a VP zúčastnil poslanec JUDr. Smolka.  

      Pozvanie na KSV a VS prijal pán primátor Mgr. Richard Rybníček. Pani predsedníčka 

Struhárová privítala pána primátora a poprosila ho  o vyjadrenie sa k vízii vedenia mesta 

ohľadne   rozvoja  sociálnych služieb, komunitného plánu a vyjadril sa k možnému riešeniu 

zákazu  hazardu  v Trenčíne.  

p. primátor Rybníček:   Ďakujem pekne Vážená predsedníčka , páni poslanci. Prvá konkrétna 

vec o ktorej hovoríme je rozšírenie sociálnych služieb. Nič sa na tejto veci  nezmenilo. Po 

opustení súčasnej ZŠ sv. Andreja, Svorada a Benedikta v TN, vedľa gymnázia, sa uvoľnia 

priestory v budove, ktorej majiteľom je mesto Trenčín. Vízia je taká, že po prerábke 

priestorov, rozšírime  sociálne služby o tento priestor. Na čakacej listine je okolo 300 ľudí. 

Jedna budova to nevyrieši, ale pomôže tejto situácii. Je plán prerobiť budovu na DSS – dom 

soc. služieb. Chcem poprosiť pána Pavlíka, aby manažoval  prípravu projektovej 

dokumentácie.  Je to proces na dva roky. Budova je zatiaľ plná, treba pripraviť projekt, 

rozpočet, stavebné povolenie.  V roku 2019 by sme chceli začať  s rekonštrukciou. Možno to 

bude pripravené pre ďalšie vedenie mesta Trenčín. Ďalším cieľom je skvalitnenie služieb 

nízkoprahového denného centra  na Nešporovej ul. Ešte je tu priestor, o ktorý sa stále 

zaujímame  a to je priestor  Dukly na Štefánikovej ulici. Počítame aj s možnosťou spolupráce 

s Armádou spásy, s tým, že niektoré služby by spravovala AS.  

p.Struhárová: čo sa týka kapacity budovy po  ZŠ,  treba zvážiť, aký druh zariadenia tam bude 

môcť byť, pretože podľa zákona o SS môže byť v novej budove jedna služba s maximálnou 

kapacitou 40 miest. Takže ak budova bude mať väčšiu kapacitu budú tam dva druhy SS. 

Možno bude potrebné  v súvislosti s tým prehodnotiť aj druh poskytovaných služieb na 

Piaristickej v ZOS..  
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p. primátor Rybníček: ja práve od Vás odborníkov potrebujem vedieť, čo je najlepšie , aká 

služba by to práve mala byť. Vedenie mesta zabezpečuje projekt a financovanie. Pokiaľ som 

tu ja, tak iné s touto budovou nedovolím robiť, ale je na Vás odborníkoch, aká služba je 

najviac pre mesto potrebná.  

p. Pavlík: máme už nejaké stretnutia s projektantmi za sebou. Mám predstavu, že na prízemí 

by boli imobilní klienti a  na poschodí by boli mobilní klienti. Problém budú financie. 

Pracujeme s predstavou využitia európskych fondov.  

p. primátor Rybníček: my máme ambíciu financovať to  aj z vlastných zdrojov. 

p. Pavlík: My máme obsadenosť veľmi veľkú v zariadeniach a to hlavne preto, že 

poskytujeme tieto služby často za dampingové ceny. Bolo by vhodné urobiť tieto sociálne 

služby  prednostne  pre sociálne slabých  s nízkym príjmom.  

Mgr. Pondušová:  treba brať do úvahy, aby to nebolo diskriminačné. V súčasnosti  to asi 

nepôjde financovať z EF, lebo pokiaľ to bude inštitucionálna starostlivosť, tak európske fondy 

bude ťažké zohnať. EF teraz hlavne podporujú  terénne formy a komunitné služby. 

p. Struhárová: aj tomuto všetkému predchádza komunitný plán. Aj keď budeme žiadať 

peniaze, či už z EF alebo z iných zdrojov,  tak aj naše zariadenia musia byť zahrnuté v nejakej 

vízii  a pláne mesta. Preto apelujem na mesto, aby sme našli peniaze , pracovníkov, spôsob a  

aby sme začali na tomto komunitnom pláne robiť. 

Mgr.  Činčárová: budúci týždeň je naplánované stretnutie ku tvorbe komunitného plánu, kde 

budete pani predsedníčka pozvaná.  

p. primátor Rybníček: ešte by som chcel k tretej téme,  stručne a to k otázke hazardu.  Pre 

mňa ako kresťana je to ťažká otázka. Bije sa vo mne  to kresťanské  s tým manažérskym. 

Nemám teraz potrebu to úplne zakázať. Stále cítim, že akýkoľvek zásah, vyvoláva protiklad 

a to   podzemné zákulisné existencie, ktoré aj ťažšie odhaľujú a kontrolujú. Mám pocit, že je 

to skôr kontraproduktívne. Ja som skôr za to, aby sa viacej umožnilo samospráve rozviazať 

legislatívne ruky v rozhodovaní bez nejakého referenda a iných sťažujúcich podmienok, kde 

chceme a nechceme mať herne. Teda, aby sme  my rozhodovali napr. o tom, že v hoteli 

Elizabet bude môcť byť kasíno, ale zakazujeme herne v blízkosti škôl a na sídliskách. Ja 

necítim v tejto chvíli momentálne žiadne problémy z narušovania verejného poriadku v meste 

v otázke hazardu.  Mám pocit, že to má nejaké pravidlá. Oveľa väčší problém je s používaním 

alkoholu mladistvých v Trenčíne. Mám informáciu, že je tu skupina ľudí, ktorá pripravuje 

akciu na zakázanie hazardu na území mesta Trenčín. Naše právne oddelenie pripravilo návrh 

na zmenu legislatívy a predložili sme tento návrh na K8 a poslancom Národnej rady. 

Nepodarilo sa nám to presadiť.  Budem rešpektovať aj keď sa spustí petícia. 

JUDr. Smolka: petícia nie je celkom zlá, lebo ľud ukáže čo chce. Či chce zakázať, alebo to 

rešpektuje. Plošný zákaz nie je dobré riešenie. Treba aj rozlišovať čo je hazard, či sú to aj 

stávkové kancelárie, športka, čo  je  aj štátom podporované.  
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p. primátor Rybníček: môžeme sa tomu venovať, môžeme pozvať experta na túto otázku. Ja 

budem iniciovať legislatívnu  zmenu zákona, aby mohla samospráva rozhodovať sama na 

svojej úrovni. 

          Pán primátor Rybníček prizval  JUDr. Mrázovú, aby stručne predložila návrh 

a možnosť riešenia zákazu na území  mesta Trenčín.  

JUDr. Mrázová:  predniesla stanovisko, ktoré vypracovalo právne oddelenie k otázke hazardu 

a možným  postupom  riešenia: 

         Regulácia, resp. zákaz hazardných hier na území mesta mestským zastupiteľstvom je 

možná za podmienok, ktoré sú upravené v zákone č.171/2005 Z.z. o hazardných hrách a o 

zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov (ostatná novelizácia 

tohto zákona je účinná od 1.1.2017). 

 

Podľa znenia § 10 ods. 5 písm. d) citovaného zákona účinného od 1. 1. 2017 platí, že obec 

(mesto) môže za podmienok podľa odseku 6 ustanoviť všeobecne záväzným nariadením, že 

na jej území nemožno 

- umiestniť herňu  

a)v budovách uvedených v § 38 ods. 4 písm. a), b), c) alebo písm. d), alebo  

b)v kombinácii budov v členení podľa § 38 ods. 4 písm. a) až d) alebo  

c) vo všetkých budovách uvedených v § 38 ods. 4,  

- pričom toto všeobecne záväzné nariadenie musí platiť na celom území obce;  

- na prevádzkovateľa hazardnej hry, ktorému bola udelená individuálna licencia na 

prevádzkovanie hazardnej hry pred nadobudnutím účinnosti všeobecného záväzného 

nariadenia, sa toto všeobecne záväzné nariadenie nevzťahuje do doby skončenia platnosti 

tejto individuálnej licencie. 

 

Podmienky za ktorých možno vydať všeobecne záväzné nariadenie (§ 10 ods.6) sú tieto: 

- ak sa obyvatelia obce petíciou sťažujú, že sa v obci narúša verejný poriadok v súvislosti s 

hraním hazardných hier,  

- pričom takú petíciu musí podporiť najmenej 30% obyvateľov obce, ktorí dovŕšili 18 rokov 

veku 

- vyvesenie návrhu takého všeobecne záväzného nariadenia na úradnej tabuli obec oznámi 

ministerstvu do troch dní odo dňa jeho vyvesenia a  

- prijatie takého všeobecne záväzného nariadenia obec oznámi ministerstvu do troch dní odo 

dňa jeho prijatia s uvedením dátumu jeho účinnosti. 

 

Mestské zastupiteľstvo môže prijať všeobecne záväzné nariadenie, ktorým sa ustanoví zákaz 

umiestniť herňu v budovách uvedených v § 38 ods. 4 písm. a), b), c) alebo písm. d), alebo v 

kombinácii budov v členení podľa § 38 ods. 4 písm. a) až d) alebo vo všetkých budovách 

uvedených v § 38 ods. 4  zákona č.171/2005 Z.z. o hazardných hrách a o zmene a doplnení 

niektorých zákonov v znení neskorších predpisov na celom území mesta. Nemôže ho však 

prijať len na základe vlastného rozhodnutia, ale po predchádzajúcej petícii najmenej 30% 

obyvateľov mesta, ktorí dovŕšili 18 rokov veku a v ktorej sa obyvatelia sťažujú, že sa narúša 

verejný poriadok v súvislosti s hraním hazardných hier. 
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          Pani predsedníčka Struhárová poďakovala pánovi primátorovi Rybníčkovi a JUDr. 

Mrázovej za diskusiu a čas. Pani predsedníčka vyzvala prítomných poslancov, aby predniesli  

návrhy a otázky k bodu Rôzne.  

p. Patrich Čech: chcem informovať KSV a VP o tom, že mesto Trenčín navštívilo 

spoločenstvo MORMONOV. Stretli sme sa s nimi a majú nezištný  záujem pomôcť formou  

rôznych darov pre charitu. Chceli by darovať napr. vozíky, ale po dohovore s nimi, sme sa 

dohodli na pomoci pre bezdomovcov. Navrhli sme stany, spacie vaky, ktoré by sa mohli aj 

rozdať jednotlivcom.  Nechcú žiadnu propagáciu, je to nezištné.  

p. Struhárová informovala komisiu o nedoplatkoch na nájomnom k 30.9.2017, Zoznam 

neplatičov v nájomných bytoch pripravila pani Veronika Ďurechová, MBA.  V zozname boli 

zahrnutí dlžníci jednak s platnou nájomnou,  ale aj s ukončenou nájomnou zmluvou. 

p. Ďurechová upresnila aký je postup pri neplatičoch, že sa spíše dohoda o splátkach a pri 

dlhodobom neplatení sa postupuje vec právnemu oddeleniu. Právne oddelenie ďalej vymáha 

dlhy súdnou cestou.  

             Pán JUDr. Smolka sa ospravedlnil pani predsedníčke Struhárovej za skorší odchod 

z KSV a VP. Pani predsedníčka Struhárová následne ukončila bod Rôzne. 

 

K bodu č. 4 
 Predĺženie nájomných zmlúv 

 Predkladá: Mgr. Vladimíra Halienková 

 

Nájomca: Richard Nagy a Veronika Nagyová- majú uhradené poplatky za nájomné aj za 

KO. 

UZNESENIE č. 238 

Komisia počtom hlasov 4 za, zo 4 prítomných členov komisie odporúča žiadosti 

o predĺženie nájomnej zmluvy k 2 - izbovému bytu č. 1 na ul. Východná 6690/31 vo 

vlastníctve mesta Trenčín Richarda Nagya a manž. Veroniky Nagyovej vyhovieť na dobu 

určitú – 2 roky, s účinnosťou odo dňa nasledujúceho po dni v ktorom bude zmluva 

zverejnená 

do 30.11.2019. 

 

Odôvodnenie: 

Žiadatelia majú platnú nájomnú zmluvu do 30.11.2017 na 2-izbový bezbariérový byt 

č. 1 na ul. Východná 6690/31. 
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Mesto Trenčín má vo vlastníctve 61 bytových jednotiek na ul. Východná 6690/31, 33, 

ktoré boli postavené za podpory ŠFRB a dotácie z Ministerstva výstavby a regionálneho 

rozvoja Slovenskej republiky. 

Na predmetné byty sa vzťahuje zákon č. 443/2010 Z. z. o dotáciách na rozvoj  bývania 

a o sociálnom bývaní, ktorý sa v § 12 ods. 3 a ods. 4 písm. a) a b) zaoberá opakovaným 

uzatvorením nájomnej zmluvy, pri dodržiavaní podmienok uvedených v nájomnej zmluve 

a v zákone č. 443/2010 Z. z.  

Uvedení žiadatelia, ktorí žiadajú o opakované uzatvorenie nájomnej zmluvy o nájme 

bytu: 

- spĺňajú finančné kritérium, t.j. mesačný príjem nájomcu neprevyšuje 

štyriapolnásobok  životného minima, 

- neporušili ostatné podmienky uvedené v Zmluve o nájme bytu , 

- riadne a včas si platia predpísaný nájom a služby spojené s užívaním bytu. 

 

Spoločnými užívateľmi bytu sú: 

 

- syn Matúš Nagy, nar. 08.06.2003 

- dcéra Sabrina Nagyová, nar. 22.02.2005 

 

 

 

Nájomca:   Mgr. Renáta Rástočná - má uhradené poplatky za nájomné aj za KO. 

 

UZNESENIE č. 239 

Komisia počtom hlasov 4 za, zo 4 prítomných členov komisie odporúča žiadosti 

o predĺženie nájomnej zmluvy k 3 - izbovému bytu č. 26 na ul. Východná 6690/31 vo 

vlastníctve mesta Trenčín Mgr. Renáty Rástočnej vyhovieť na dobu určitú – 2 roky, 

s účinnosťou odo dňa nasledujúceho po dni v ktorom bude zmluva zverejnená 

do 30.11.2019. 

 

Odôvodnenie: 

Žiadateľka má platnú nájomnú zmluvu do 30.11.2017 na 3-izbový byt č. 26 na ul. 

Východná 6690/31. 
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Mesto Trenčín má vo vlastníctve 61 bytových jednotiek na ul. Východná 6690/31, 33, 

ktoré boli postavené za podpory ŠFRB a dotácie z Ministerstva výstavby a regionálneho 

rozvoja Slovenskej republiky. 

Na predmetné byty sa vzťahuje zákon č. 443/2010 Z. z. o dotáciách na rozvoj  bývania 

a o sociálnom bývaní, ktorý sa v § 12 ods. 3 a ods. 4 písm. a) a b) zaoberá opakovaným 

uzatvorením nájomnej zmluvy, pri dodržiavaní podmienok uvedených v nájomnej zmluve 

a v zákone č. 443/2010 Z. z.  

Uvedený žiadateľ, ktorý žiada o opakované uzatvorenie nájomnej zmluvy o nájme 

bytu: 

- spĺňa finančné kritérium, t.j. mesačný príjem nájomcu neprevyšuje 

štyriapolnásobok  životného minima, 

- neporušil ostatné podmienky uvedené v Zmluve o nájme bytu , 

- riadne a včas si platí predpísaný nájom a služby spojené s užívaním bytu. 

 

Spoločnými užívateľmi bytu sú: 

 

- dcéra Veronika Martinková, nar. 01.02.1992 

- manžel Ing. Milan Rástočný, nar. 06.01.1956 

 

 

 

 

 

Nájomca:  Michaela Krasňanová - má uhradené poplatky za nájomné aj za KO. 

 

UZNESENIE č. 240 

Komisia počtom hlasov 4 za, zo 4 prítomných členov komisie odporúča žiadosti 

o predĺženie nájomnej zmluvy k 3 - izbovému bytu č. 46 na ul. Východná 6690/33 vo 

vlastníctve mesta Trenčín Michaely Krasňanovej vyhovieť na dobu určitú – 2 roky, 

s účinnosťou odo dňa nasledujúceho po dni v ktorom bude zmluva zverejnená 

do 30.11.2019. 

 

Odôvodnenie: 

Žiadateľka má platnú nájomnú zmluvu do 30.11.2017 na 3-izbový byt č. 46 na ul. 

Východná 6690/33. 
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Mesto Trenčín má vo vlastníctve 61 bytových jednotiek na ul. Východná 6690/31, 33, 

ktoré boli postavené za podpory ŠFRB a dotácie z Ministerstva výstavby a regionálneho 

rozvoja Slovenskej republiky. 

Na predmetné byty sa vzťahuje zákon č. 443/2010 Z. z. o dotáciách na rozvoj  bývania 

a o sociálnom bývaní, ktorý sa v § 12 ods. 3 a ods. 4 písm. a) a b) zaoberá opakovaným 

uzatvorením nájomnej zmluvy, pri dodržiavaní podmienok uvedených v nájomnej zmluve 

a v zákone č. 443/2010 Z. z.  

Uvedený žiadateľ, ktorý žiada o opakované uzatvorenie nájomnej zmluvy o nájme 

bytu: 

- spĺňa finančné kritérium, t.j. mesačný príjem nájomcu neprevyšuje 

štyriapolnásobok  životného minima, 

- neporušil ostatné podmienky uvedené v Zmluve o nájme bytu , 

- riadne a včas si platí predpísaný nájom a služby spojené s užívaním bytu. 

 

Spoločnými užívateľmi bytu sú: 

 

- syn Martin Krasňan, nar. 07.05.1998 

- dcéra Romana Krasňanová, nar. 25.04.2001 

 

 

           Pani predsedníčka Struhárová poďakovala prítomným za účasť a návrhy  a následne 

ukončila komisiu sociálnych vecí a verejného poriadku. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

                                                                                              Eva Struhárová v.r. 

                                                                                           predsedníčka  komisie 

 

 

 

 

Zapísala : Mgr. Renáta Komorovská, garant komisie,  

                 Dňa 10.10.2017 


